



## SSF:s styrelsemöte (S6) 1 augusti 2017

Plats: telefonmöte  
Tid: tisdag den 1 augusti 2017 kl. 19.00 – 19.58

### Deltagare:

Deltagare: Jan Andersson (Janne), Tommy Lannemar (Tommy), Egon Rongdén, Niklas Stöök (ersättare för Anders Lundberg), Mattias Kähäri (ersättare Anders Morin) och Daniel Myrestam (ersättare för Lennart Jönsson)

#### 103 **Mötets öppnande**

Janne öppnande mötet och hälsade deltagarna välkomna

#### 104 **Val av justeringsman**

Mattias valdes att jämte ordförande justera mötets protokoll

#### 105 **Anmälan om övriga frågor**

- a. artikelförfattare i Ståndskall
- b. guldnål
- c. exteriörkommittén
- d. anmälan jaktprov på hemsidan

#### 106 **Fastställande av dagordning**

**Styrelsen beslutade** att fastställa dagordningen

#### 107 **Föregående protokoll S5 2017**

Protokoll S5 6 juli 2017, behandlades.

**Styrelsen beslutade att** med godkännande lägga protokollet till handlingarna.

#### 108 **Beslutande av styrelsebeslut genom skriftligt förfarande**

Inget skriftligt förfarande har skrivits sedan styrelsemöte S5, 6 juli

#### 109 **Beslutande av AU-beslut**

Inga AU-beslut har utförts sedan styrelsemöte S5, 6 juli

#### 110 **Fler hundar på jaktprov**

Arbetsgruppen med Mattias Kähäri (sammankallande), Niklas Stöök och Daniel Myrestam har tidigare publicerat en skrivelse till alla medlemmar på hemsidan och på FB.

**Styrelsen beslutade att** Mattias kontaktar Kaj Ekroos om att publicera skrivelsen i Ståndskall 3 och att Janne repeterar på FB



#### 111 SSF 50 år

a. En skrivelse har skickats till samtliga lokalklubbar och kennlar för Norrbottenspets om att sponsra filmdokumentationen SSF 50 år. Samtliga lokalklubbar är positiva till att sponsra med 1 500 kr och 9 kennlar sponsrar med 750 kr. Totalt 21 750 kr

**Styrelsen beslutade att** Tommy fakturerar samtliga sponsorer snarast.

#### b. Tävlingen

Kaj Ekroos har ett förslag på manus till tävlingen enligt mail från Niklas Stöök som ej kunde delta på mötet.

**Styrelsen beslutade att** Mattias kontaktar Kaj om manus för tävlingen som skall publiceras i Ståndskall 3 och på FB.

#### c. Dokumentation.

**Styrelsen beslutade att** Tommy kontaktar Niklas Lundberg och Tobias Lundmark, Galgafilm, om vilka sex (6) personer som skall göras intervju med. Är det någon som tackar nej skall Stig Lövström, Vilhelmina tillfrågas.

#### 112 NM

Till NM i Idre är boendet klart och ska kompletteras med helpension.

Domare och provrutor är klart

Janne informerade om att en undersida på Riks hemsida ska presentera tävlande på NM.

**Styrelsen beslutade att** Tommy kontaktar marknadsgruppen angående sponsorer till NM

#### 113 Domarutbildning

Ann-Kristin Persson, proregelkommittén, har gjort ett utbildningskompendium till utbildningsansvariga inom lokalkubbarna.

Tommy skickade den 27 juli ut utbildningskompendium till samtliga lokalklubbar

#### 114 Åtgärdslistan

Åtgärdslista den 6 juli 2017 behandlades.

#### 115 Övriga frågor

a. artikelförfattare i Ståndskall

Styrelsen diskuterade vilket innehåll Ståndskall ska ha till sina medlemmar.

Styrelsen är helt överens om att alla artiklar skall vara positiva och främja var jakt och våra raser.

Redaktören har mottagit ett artikelförslag från en person som ej är medlem där beslut fattades att ej publicera detta i Ståndskall.



b. guldnål

En ansökan om guldnål har inkommit till styrelsen. Sista anmälningsdag är 31 oktober och därefter beslutar styrelsen.

c. exteriörkommittén

Kicki Hedlund uppmanar alla lokalklubbar att ansöka om utställningar 2019 så snart som möjligt. Janne har den 21 juli skickat brev om detta till samtliga lokalklubbar.

En sammanställning skall göras om vilka lokalklubbar som har CUA (Certifierad Utställnings Ansvarig)

**Styrelsen beslutade att** Tommy tillskriver lokalklubbarna om att skicka in vilka som är CUA inom klubben.

d. anmälan jaktprov på hemsidan

Endast jaktprov på ett provställe skall kunna anmälas på hemsidan

**Styrelsen beslutade att** Egon kontaktar Anders Lundberg och påtalar denna ändring på anmälan.

116 **Nästa möte**

Telefonmöte den 19 november kl. 19.00

117 **Avslutning**

Ordf. tackade för engagemanget och avslutade mötet.

Djura den 1 augusti 2017

Tommy Lannemar

Justeras:

Ordf. Jan Andersson

Mattias Kähäri